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Minnesanteckning ”Bengtsforssamverkan”, 2019-09-16, 
konferensrummet vårdcentralen, Bengtsfors 
 
Närvarande: 
Eva Torger Malvila, Ingela Sjöberg, Sofia Sandberg, Stina Leander, Anna 
Ask, Christer Andersson och Lena Gardtman 
 
Förhindrade:  
 
 

1. Godkännande av dagordning/ anmälan övriga frågor 
 
 

2. Föregående minnesanteckningar 
 
 

3. Information från verksamheterna 
 
Christer informerar om situationen inom Bäckefors öppenpsykiatrin. 
Relativt stabilt läge just nu.  

 
 

4. Handlingsplan psykisk hälsa 
 
Genomgång av handlingsplanen psykisk hälsa. 
Behövs en arbetsgrupp som ser på specifika frågor i handlingsplanen 
så ska vi formatera detta. 
 
Det finns flera fokusområden i handlingsplanen och vi enades om att 
allt inte kan göras på en gång. Vi enades om att fokusera på 
målområde 1-3. Vi har handlingsplanen också som kartläggning i vad 
som görs i övrigt. 
 
Christer tar reda på om webb-utbildningen (SPiS) kring självmord kan 
köpas in till alla vårdgivare i Bengtsfors kommun. Denna utbildning ska 
tas bort men det kan komma att ersättas av annat, 
 
Beslut: 
Christer kollar utbildning typ SPIS/SPIV 
 
SIP-utbildning, via vårdsamverkan och George Fischer, Eva T M kollar 
upp med George. Att vi i höst har ett datum med två utbildningar, en fm 
och en em och ett tillfälle till i vår. 
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Eva skickar en checklista som vi kan fundera 
över att kunna använda mellan kommun och 
andra vårdgivare. 
 

 
5. Fotvård 

Eva lyfter att det kommer många frågor från patienter kring medicinsk 

fotvård och att det uppmanas från kommunala medarbetare i 

äldreomsorgen att de ska söka sig till vårdcentralen. Det finns dock 

tydliga instruktioner för vem som kan få medicinsk fotvård och det är 

upp till var och en att söka fotvård på privata marknaden. 

 

6. Övriga frågor 

- Sjuksköterskor har haft funderingar kring varför det inte alltid svaras 

på den akuta läkartelefonen. Eller att det svarar sjuksköterskor 

istället för läkare. Eva har inte uppfattat att detta är ett problem, vill 

ha mer konkreta exempel.  

- Det finns ett önskemål om en fast tid på fredag em från kommunens 

sjuksköterskor. Eva svarar att de istället ska använda VIP-numret. 

- SIP via SAMSA, Christer berättar att Åmål jobbar med detta. Han 

återkommer med mer info om detta. 

- Dietist, Eva föreslog att hon kan åka på dietistronder. 

 

7. Ärenden till nästa möte 

- Avvikelser 
- Handlingsplan psykisk 

 
 
 
Vid anteckningarna 
Lena Gardtman 


